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Aan het college van B&W 

 

Onderwerp: Minimabeleid en OV aanbod Connexxion  

 

Uit onderzoek blijkt dat veel mensen met een minimuminkomen door financiële beperkingen leven in een 

sociaal isolement. De kosten voor openbaar vervoer zijn hoog en bezit van eigen auto is vaak niet mogelijk.  

 

De gemeente Middelburg wil dat inwoners actief mee kunnen doen in de samenleving.  

Speciaal voor mensen met een laag inkomen heeft Connexxion een abonnementsvorm ontwikkeld die via 

Connexxion wordt aangeboden (zie bijlage). Met dit OV-product kunnen mensen met een minimum 

inkomen gebruik maken van het OV voor € 70 per jaar. Zij kunnen daarmee onbeperkt reizen met de bus: 

op werkdagen na 9.00 uur, in de weekenden en op feestdagen de hele dag binnen de concessie Zeeland 

(dus ook Rotterdam-zuid en Breda). Gemeenten kunnen dit product collectief aanbieden aan inwoners met 

een minimuminkomen. Zij kunnen dan reizen binnen het gebied van de aanbesteding en daardoor beter 

participeren. 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

1. Wat is de mening van het college over het stimuleren van het gebruik van het openbaar vervoer (OV) 

door inwoners met een minimuminkomen? Is het gebruik van het OV voor mensen met een minimum 

inkomen opgenomen in het minimabeleid? Zo nee, waarom niet? 

 

2. Is het college op de hoogte van het speciale abonnement van Connexxion voor mensen met een 

minimum inkomen (zie toelichting en bijlage)? Zo ja, vanaf wanneer was zij hiervan op de hoogte en 

wat heeft zij met deze kennis gedaan?  

 

3. Wat is de mening van het college over het aanbieden van een abonnement van Connexxion voor € 70 

per jaar met een minimuminkomen? En is het college voornemens dit aanbod aan inwoners te doen? 

Zo nee, waarom niet? Zo ja, per wanneer? 

 

4. Is het college bereid zelf de kosten van de € 70 uit het minimabeleid te vergoeden, zodat inwoners met 

een laag inkomen gratis gebruik kunnen maken van het busvervoer? Zo nee, waarom niet? 

 

5. Is het college bereid om dit aanbod structureel op te nemen in het minimabeleid, en vervolgens een 

voorstel hierover voor te leggen aan de raad? Zo ja, wanneer gaat zij dit doen. Zo nee, waarom niet? 

 

6. Is het college bekend welke andere Zeeuwse gemeenten dit abonnement al aanbieden aan hun 

inwoners of voornemens zijn dit te doen? Kan het aanbieden van een dergelijk abonnement volgens 

het college ook positieve gevolgen hebben voor het voortbestaan van het busvervoer in Zeeland, en is 

het college bereid om ook andere Zeeuwse gemeenten te stimuleren hier aan mee te doen?  
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